
 

Vergadering # 89 Bosraad Ede 
Dinsdag 10-09-2024, 16.00 uur, Houtwerf Ede 

 
 

Aanwezig:  Evert van Amerongen (voorzitter), Suzette Stumpel, Jeannet Hubbeling, Hélène 

Hullegie, Nicolien van den Berg, Sanna Bastin, Geen Broere, Wim Kuster (adviseur), 

Jochem van Gooswilligen (adviseur), Bart Smulders, Liesbeth Hunink-Verwoerd 

(gast), Frits Mohren, Ad Plaizier, Ben Colenbrander en Stefanie van Kleef (notulist). 

 

Afwezig:  Hanna Pol (gast), Danny Prangsma (gast), John Smit (gast), Wim Zeeman, 

Maarten Zijp. 
 
 

1. Opening en vaststelling agenda  
 
Hanna Pol, Danny Prangsma, John Smit, Wim Zeeman en Maarten Zijp zijn afgemeld voor de 
vergadering. 
 
Vandaag sluit Bart Smulders voor het eerst aan bij de vergadering van de Bosraad. Bart is de 
opvolger van Rob Boks. Hij is in augustus 2024 bij gemeente Ede gestart als toezichthouder 
natuurgebieden. Zijn vorige werkgever was Staatsbosbeheer. 
 
2. Verslag van de vorige vergadering # 88 d.d. 11-06-2024 
 

In reactie op het verslag van de vorige vergadering wordt opgemerkt dat de plaatjes van Arnold 
van de Burg (actie bij punt 2 in de notulen) niet zijn toegestuurd. Jochem van Gooswilligen heeft 
hierover een aantal keren contact gezocht met meneer. Helaas is hierop geen respons gekomen. 
Daarom wordt besloten om de actie te laten vervallen. 
 
3. Mededelingen en nieuwe initiatieven (allen) 
 

Jochem 
Begin september is een drukke periode door onder andere het reguliere beheer (maaien, water 
opschonen et cetera).  Verder is gebiedsplan De Ginkel in een afrondende fase. Veel zaken uit het 
plan zijn in de uitvoeringsfase.  
 
Gemeente Ede is aan het ondervinden hoe we met de wolf omgaan. Onlangs zijn er tijdelijk 2 
wegen in het bos afgesloten vanwege een roedel met welpen die daar in de omgeving verblijft. Op 
deze manier wil de gemeente vermijden dat er door direct contact met wandelaars en fietsers 
gewenning ontstaat in het contact tussen wolf en mens. De gemeente bekijkt per situatie wat een 
passende maatregel is en handelt daarnaar.   
 
Jeannet Hubbeling stelt aan Jochem de vraag of hij ook advies vraagt en aan welke organisatie. 
Jochem geeft aan dat hij is aangehaakt bij diverse organisatie en dat er ook binnen gemeente Ede 
zelf overleggen zijn over dit onderwerp. Gemeente Ede doet verder ook mee met de monitoring 
en neemt deel aan de bijeenkomsten van Bij12. 
 



Verder is Jochem vanuit zijn vakgebied blij met het artikel ‘Provincie Gelderland verbiedt 
bloembollenteelt’ dat in de Gelderlander is gepubliceerd. Het verbod geldt ook voor lelies.  
Het is echter alleen van toepassing voor de drinkwatergebieden. 
 
Geen Broere 
De behoefte leeft om meer jongeren te werven voor de Bosraad. De Voorzitter van de Bosraad 
vraagt Geen Broere om vooronderzoek te doen en om hier dit najaar in de vergadering een 
terugkoppeling op te geven. Geen Broere brengt de randvoorwaarden in in de vergadering.  
 
Er waren een aantal besluiten waaronder een verkeersbesluit. Geen Broere heeft tegen beide een 
bezwaar ingediend. De afsluiting van de Wildzoom is definitief van de baan en de procedure voor 
het werkterrein is stopgezet. Het bezwaar is dat het Natura 2000-gebied is. Geen Broere wil 
daarmee bereiken dat er geen vrachtverkeer is toegestaan en dat er geen parkeerterrein komt.  
 
Jeannet Hubbeling merkt op dat de nieuwe stappen die worden gezet in overleg gaan met de 
ecologen van SME. 
 
Wim Kuster 
Bij de ODDV is een vergunningaanvraag ontvangen van Provincie Gelderland. Het gaat om een 
verzoek voor een bestemmingsplanwijziging ten behoeve van 15 hectare fauna en kruidenrijke 
akkers. Het verzoek is in behandeling. In reactie hierop zijn een paar zienswijzen binnengekomen. 
Als er akkoord komt op het plan, dan kan aan het einde van dit jaar een start worden gemaakt met 
de inrichting. Op dit moment vindt een ecologische systeemanalyse plaats. Het gaat daarbij om 
een bureaustudie die leemtes in kaart moet brengen waarnaar nog onderzoek moet worden 
gedaan. 
De eerste uitkomsten van de analyse kunnen met de Bosraad worden gedeeld. Wat nog bekeken 
moet worden in de vraag of de Bosraad hier een rol in heeft.  
Suzette Stumpel merkt op dat het meer van belang is om naar het grote geheel te kijken en niet 
naar individuele gebiedjes (microniveau), zoals bij deze bestemmingsplanwijziging gebeurt.  
 
Verder gaat gemeente Ede eind dit jaar/begin volgend jaar de eerste zoneringsmaatregelen 
uitvoeren (C-zone). Hiervoor zal de gemeente een aantal paden afsluiten om de vakgrootte toe te 
laten nemen. Twee weken geleden is er vanuit gemeente Ede een inloopavond georganiseerd. De 
maatregelen (in beeld gebracht op kaart) zijn gedeeld met de aanwezigen. Daarbij kregen de 
bezoekers van de avond de mogelijkheid om te reageren.  
De Bosraad was niet op de hoogte van de inloopavond, maar heeft wel het concept gezien en 
besproken in de vergadering.  
 
In de perspectiefnota is geld vrijgemaakt om meer te gaan doen aan natuureducatie (NCV) en ook 
om daarvoor een kracht/medewerker aan te nemen die dat verder gaat inbeddden en 
professionaliseren. Deze medewerker stuurt veel zaken aan bij het Natuurcentrum Veluwe zoals 
het begeleiden van excursies, werven van scholen et cetera. 
Er is geld beschikbaar voor een paar jaar. Daarna bekijkt gemeente Ede of er nog een aanvullende 
subsidieaanvraag nodig is. 
 
 
Liesbeth 
Liesbeth heeft geen update over een initiatief, maar wel over een activiteit die staat in het 
beheerplan: het bekalken van het Edese Bos. Gemeente Ede hoopt dit in de periode tussen 
november en medio febr. 2025 te kunnen uitvoeren aan de oost- en westzijde. Het bekalken is 
hard nodig.  



4. Commissie werving en selectie nieuwe leden (Jeannet, Suzette, Jochem en Evert): vacatures 
voorzitter, vice-voorzitter en secretaris.  
 
Commissie werving en selectie nieuwe leden 
Door de Bosraad zijn de volgende besluiten genomen tot: 

• de benoeming van Hanna Pol tot lid van de Bosraad Ede (per direct);   

• de benoeming van Frits Mohren tot voorzitter van de commissie werving en selectie 
nieuwe leden (per direct);  

• het combineren van de openstaande functies voor een secretaris en vice-voorzitter, tevens 
lid van de commissie werving en selectie nieuwe leden.  

 
Verder is met instemming van de Bosraad besloten dat Nicolien van den Berg het 
vicevoorzitterschap op zich neemt en dat Ad Plaizier het secretariaat voor een jaar verzorgt. Na 
deze periode vindt een evaluatie plaats.  
 
Alle vacatures zijn daarmee ingevuld. 
 
Geen Broere stelt de vraag of er een systeem beschikbaar kan komen van waaruit alle leden 
kunnen communiceren. Jochem van Gooswilligen geeft aan dat er al een gezamenlijke e-mailbox 
is. Met de benoeming van de nieuwe leden, moeten de rechten daarvoor worden aangepast.  
Actie Jochem.    
 
5. Voorstel tot wijziging in 2025 van het vergadertijdstip naar einde werkdag,  
woensdag- of vrijdagmiddag 16.30 tot 18.00 uur.  
 

In goed overleg is besloten om de vergadering op de dinsdag voort te zetten van 19.30-21.00 uur. 
Jochem van Gooswilligen zal een andere vergaderzaal koppelen aan de afspraken, omdat het 
gebruik van microfoons voor deze vergadering niet nodig blijkt te zijn wanneer de notulist online 
aansluit. De geluidsvoorzieningen in de vergaderruimtes zorgen voor goede verstaanbaarheid. 
 

Jochem informeert Sanna over de nieuwe vergaderruimtes. Zij zal dit aanpassen op de website en 
neemt de data van de excursie daarbij ook mee voor vermelding op de site. Actie Jochem/Sanna. 
 
6. Openstellingsbebording (Jochem) 
 

Gemeente Ede staat aan de vooravond om nieuwe borden aan te schaffen. Het voorstel hiervoor 
is in de vorige vergadering besproken. Jeannet heeft toen reactie gegeven op de formulering (was 
negatief gesteld en de wens was om dat vanuit een positieve insteek te formuleren).  
Jochem heeft dit intern besproken met de betrokken juristen. Dat leidt tot het besluit om te 
blijven bij de modus ‘negatief/uitsluiten van’ in de teksten van de bebording. De motivatie 
hiervoor is dat je duidelijk moet zijn in wat niet is toegestaan vanuit de bepalingen om je daarop te 
kunnen beroepen. Jochem leest de onderbouwing van de jurist voor tijdens de vergadering en is 
vasthoudend om bij dit uitgangspunt te blijven. Ten aanzien van ‘fietsen’ geldt dat dit nu nog niet 
is opgenomen. In de praktijk zien de toezichthouders niet vaak inwoners of recreanten buiten de 
paden fietsen.  
 
Geconcludeerd wordt dat het de eerste keer is dat het advies van de Bosraad niet wordt 
opgevolgd.  
 
7. Opvolging Wim Kuster door Liesbeth Hunink als adviseur 
 



Liesbeth zal de functie van Wim Kuster overnemen als adviseur die vanuit Gemeente Ede aansluit 
bij de Bosraad.  
 
8. Nutriëntenbalans in bossen (Jeannet) 
 

Jeannet heeft in een vakblad een artikel gelezen over de nutriëntenbalans. In het artikel ging het onder 

andere over het effect van houtoogst op de nutriëntenbalans. 

Jochem zal daar in de volgende vergadering over vertellen. Actie Ad Plaizier/Jochem: agenderen voor het 

volgende overleg.  

 

9. Actiepunten Communicatie (Wim Kuster)  

In het ‘Beheerplan Natuurgebieden Gemeente Ede 2022-2032’ is al veel vastgelegd op het gebied 
van communicatie; over de wijze waarop we over de verschillende onderdelen communiceren. 
Zoals over natuurzonering, bebording, de uitvoering van bosbeheer en communicatie richting 
bewoners. In het beheerplan staat hoe we daar als gemeente naar onze bewoners toe mee 
omgaan.  
 
Áls we vanuit de gemeente een grote actie doen in het bos, dan delen we de informatie in de 
vergadering van de Bosraad. Verder legt de gemeente de activiteiten/werkzaamheden die zij doet 
vast op beeld om zo een beeldbank te maken. 
 
In het Otterlose blad stond een artikel over ‘honden aan de lijn’ bij de zanding. Een mooi 
voorbeeld van hoe je met bewoners moet communiceren vindt Jeannet. Liesbeth geeft aan dat de 
herkomst van het artikel bij gemeente Ede ligt en dat het een coproductie is. Enthousiasmeren, 
uitleggen werkt het beste als je het met meerdere mensen doet.  
 
Geen Broere wil weten hoe je alle verhalen samenbrengt, zodat het toegankelijk is voor het 
publiek? Jochem geeft aan hiervoor op de website van Ede beperkt plaats is, maar dat de website 
Ede Natuurlijk hiervoor de plek is vanuit de boodschap ‘wat kunt u doen?’. 
 
10. Agendapunten volgende vergadering # 90, 22-10-2024/19.30 in Raadhuis A 304.  
 
Deze zijn te destilleren uit wat is besproken (zie boven).  Verder vertelt de nieuwe voorzitter in de 
volgende vergadering wat over zichzelf. 
 
11. Rondvraag 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
12. Overdracht voorzitterschap van Evert aan Frits.  
 
Evert van Amerongen houdt een korte speech over zijn inzet voor en ervaringen bij de Bosraad.  
Ad Plaizier spreekt de lovende woorden dat de Bosraad van Ede fungeert als voorbeeld in de 
bossenstrategie (een mooi resultaat van jaren inspanning). 
 
Jochem van Gooswilligen spreekt namens de gemeente een dankwoord uit richting de aftredende 
leden en overhandigt aan hen een attentie als blijk van waardering voor hun bevlogen inzet.  
 



13. Sluiting  
 
De voorzitter sluit zijn laatste vergadering stipt op tijd. 


